

PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified correct by the Clerk of Petitions were presented as follows:

—by Mr. Nunziata, one concerning the Goods and Services Tax (No. 343-0043);

—by Mr. Milliken, one concerning the Canadian flag (No. 343-0044);

—by Mr. Gauthier, two concerning the Canada Post Corporation (Nos. 343-0045 and 343-0046).

GOVERNMENT ORDERS

Debate was resumed on the motion of Mr. Skelly (Comox—Alberni), seconded by Mr. Edmonston, in relation to the Business of Supply.

After further debate, pursuant to Standing Order 81(7), the proceedings expired.

PANEL OF CHAIRMEN

Pursuant to Standing Order 113(2), the Speaker appointed Mr. Paproski from the Panel of Chairmen, to act as Chairman of Legislative Committee C on Bill C-2, An Act to amend the National Energy Board Act.

RETURNS AND REPORTS DEPOSITED WITH THE CLERK OF THE HOUSE

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 32(1), namely:

By Mr. Beatty, a Member of the Queen's Privy Council, Report of Telesat Canada, together with the Auditors' Report, for the year 1990, pursuant to subsection 38(2) of the Telesat Canada Act, Chapter T-6, Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/305. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Communications and Culture*).

By Mr. Corbeil, a Member of the Queen's Privy Council,—Reports of the Canada Ports Corporation, Halifax Port Corporation, Montréal Port Corporation, Prince Rupert Port Corporation, Port of Québec Corporation, Saint John Port Corporation, St. John's Port Corporation and Vancouver Port Corporation together with the Auditors' Reports, for the year 1990, pursuant to subsection 150(1) of the Financial Administration Act, Chapter F-11, Revised Statutes of Canada, 1985.—Sessional Paper No. 343-1/154. (*Pursuant to Standing Order 32(5) permanently referred to the Standing Committee on Transport*).

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, des pétitions certifiées correctes par le greffier des pétitions sont présentées:

—par M. Nunziata, une au sujet de la taxe sur les produits et services (n° 343-0043);

—par M. Milliken, une au sujet du drapeau canadien (n° 343-0044);

—par M. Gauthier, deux au sujet de la Société canadienne des postes (n°s 343-0045 et 343-0046).

ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

Le débat reprend sur la motion de M. Skelly (Comox—Alberni), appuyé par M. Edmonston, relative aux travaux des subsides.

Après plus ample débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées, conformément à l'article 81(17) du Règlement.

COMITÉ DES PRÉSIDENTS

Conformément à l'article 113(2) du Règlement, le Président nommé M. Paproski, choisi parmi le Comité des présidents, pour agir en tant que président du Comité législatif C du projet de loi C-2, Loi modifiant la Loi sur l'Office national de l'énergie.

ÉTATS ET RAPPORTS DÉPOSÉS AUPRÈS DU GREFFIER DE LA CHAMBRE

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément à l'article 32(1) du Règlement, savoir:

Par M. Beatty, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport de Télésat Canada, ainsi que le rapport des vérificateurs y afférent, pour l'année 1990, conformément à l'article 38(2) de la Loi relative à Télésat Canada, chapitre T-6, Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/305. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des communications et de la culture conformément à l'article 32(5) du Règlement*).

Par M. Corbeil, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapports de la Société canadienne des ports, de la Société du port de Halifax, de la Société du port de Montréal, de la Société du port de Prince Rupert, de la Société du port de Québec, de la Société du port de Saint John, de la Société du port de St. John's et de la Société du port de Vancouver ainsi que les rapports des vérificateurs y afférents, pour l'année 1990, conformément à l'article 150(1) de la Loi sur la gestion des finances publiques, chapitre F-11, Lois révisées du Canada (1985).—Document parlementaire n° 343-1/154. (*Renvoyé en permanence au Comité permanent des transports conformément à l'article 32(5) du Règlement*).